

長 榮 大 學 公 告 C J C U Announcement

主 旨：公告本校 106 學年度自行招收僑生及港澳學生申請入學招生新生報到名單。

Subject: The List of New Students enrolled in Fall Semester 2017

依 據：106 學年度僑外學生招生委員會第 2 次會議決議。

In accordance with the decisions made by the Second Meeting of the Overseas Chinese Enrollment Committee (106 Academic Year).

一、各學系之報到新生名單如后：

I. The List of enrolled-students.

航管系 Dept. of Aviation and Maritime Transportation Management

吳坤琳 HM10608 Ng Kuan Lam 蔡欣蕓 OC10618 Chai Xin Yin

國企系 Dept. of International Business

杜佳宜 OC10610 Aveline Tita Lianto

國財商 Bachelor Degree Program of International Finance and Business Management

吳佩鑫 OC10605 Chelsea Yovanni Goviandry

觀餐系 Dept. of Tourism, Food & Beverage Management

楊維光	OC10615	Desmond Yong Wei Kong	陳俊諭	OC10614	Chin Chun Yiee
黃洛衡	HM10602	Wong Lok Hunk	周思妘	OC10616	Jovina Ingrid
張慧敏	OC10603	Vivian Angelica	吳佩錦	OC10606	Grainie Yovela Goviandry
黃春芳	OC10604	Velda William			

翻譯系 Dept. of Translation and Interpretation Studies

黃義雄 OC10601 Federico Wijaya

護理系 Dept. of Nursing

殷晏梨	HM10601	Yan Ngan Nei Arne	彭詩然	HM10604	Pang Sze Yin Rachel	茆小運	HM10606	Mo Siu Wan
黃玉芬	OC10613	Ng Liok Fon	嚴可欣	HM10609	Yim Ho Yan	張琪釗	HM10610	Cheung Ki Chuen
林貽成	HM10607	Lam I Shing						

心理系 Dept. of Health Psychology

鄭恬怡	OC10612	Tay Tian Ye	李佩潔	OC10607	Shierlyi Mochelyi	陳麗兒	OC10608	Sheali Tania Aliyanto
-----	---------	-------------	-----	---------	-------------------	-----	---------	-----------------------

生科系 Dept. of Bioscience Technology

王琪雯	OC10609	Vania Onggaria	林佩鈞	OC10619	Lim Pui Fong
-----	---------	----------------	-----	---------	--------------

資工系 Dept. of Computer Science and Information Engineering

梁加權 OC10602 Jevin Jeremiah Leongnardo

二、經本校單獨招生管道「已錄取」之僑生及港澳學生，海外聯招會將不再進行分發。

II. Overseas Chinese, Hong Kong and Macau students, who successfully enrolled in CJCUC via direct application, will be excluded in admission placement by the University Entrance Committee.

三、由於教育部尚未回覆香港、澳門學生身分資格審查結果，如經教育部查核身分資格不符者，將依規定取消錄取資格。

III. Since the Ministry of Education has not replied the identity-check results for Hong Kong and Macau students, as of today your qualification might be cancelled once your identity or status as a Hong Kong and Macau student is not confirmed.

四、僑生資格係經僑務委員會 106 年 2 月 7 日僑生就字第 1060071751 號函審定通過。

IV. The qualification of Overseas Chinese students is reviewed and confirmed by the Overseas Community Affairs Council (Letter No. 1060071751, February 7, 2017).

中華民國 106 年 02 月 24 日

February 24, 2017